
ZASEDÁNÍ  KOMISE  ŽIVOTNÍHO  PROSTŘEDÍ  DNE 8.6.2011 
 

Zápis  
 
 

 
A) Přítomni: - viz prezen ční listina 
B) Průběh jednání: 
 

 
1. KANALIZACE 

Bezpečnostní přelivy na rekonstruované kanalizační stoce – Velimská, Hodkovská: 
Komise projednala požadavek na zregulování bezpečnostních přelivů tak, aby odtok 
přes přelivy byl v celkovém součtu co nejmenší, nejčistší a co nejméne zasahoval 
obydlené části, tj. soustředěn převážně v horní části kanaliz. Stoky, tedy na OK 3 pod 
ulicí Velimská, kde je voda relativně nejvíce naředěna ( dešťové vody ze sídliště) a 
nevytéká – nerozlévá se - do obydlené části MČ. 
Dále se komise domluvila na doporučení požadavku oddělené kanalizace v ulici 
Hodkovské s tím, že odvodnění komunikace by mělo odtékat do lesa, kde se vsákne, 
případně může být navedeno do vodoteče. 
Komise požaduje po PVK aby dále provádělo měření a předávalo data MČ. 
Komise se domluvila na potřebě zveřejnění „Technické zprávy“ – akce „ Hydraulické 
posouzení realizované rekonstrukce kanalizace na ČOV v Újezdě nad Lesy včetně 
odlehčovacích komor“ na Webu MČ. K tomu je nutný souhlas autora - zajistí paní 
Kozáková 
 
Nižší Starokolínská ( severní strana) 
Kolaudační souhlas na tento úsek kanalizace byl vydán 26.5.2011. 
 
 

2. VČELAŘI 
Úkol dočasně ukončen, pokračování v podzimních měsících. 
 
Křídlatka zjištěná v části této lokality bude odstraněna během měsíce června 
(dostatečná listová plocha pro vstřebání postřiku) – úkol trvá. 
Zajistí paní Slabochová 
 
 

3. ZELEŇ u POLYFUNKČNÍHO  DOMU 
Komise se shodla na tom, že by se pro realizaci mohl použít projekt, který byl součástí 
původní projektové dokumentace. Komise souhlasí s požadavkem TSK, aby 
v obrubníku byly každé cca 3m mezery 5-10cm pro odvodnění komunikace do 
vsakovacího žlábku za obrubníkem. Dále k budově pak bude výsadba nízké zeleně. 
TSK souhlasí s tím, že, se nebude na realizaci a následné údržbě podílet ani finančně 
ani nijak jinak. Vše bude plně v kompetenci MČ. 
 
 



Zelený pás u zábradlí u ul. Starokolínské mezi prodejnou pizzy ( č.p.183) a 
č.p.192 bude osázen zelení do konce měsíce června.  Kontrolu provede a provádění 
zálivky z prac. zdrojů MČ zajistí paní  Slabochová  
 
OMI bylo požádáno o zajištění opravy zábradlí v tomto místě  - provedeno. 
 
KŽP vznesla návrh prověřit možnost převzetí tohoto záhonu do péče blízké prodejně 
květin s možností prezentace – doplňkové výzdoby. Majitele osloví a možnosti prověří  
Ing. Hartman. – úkol trvá 
Zajistí pan Ing. Hartman 
 
TSK – pan Tumpach informoval komisi o provedení opravy komunikace u křižovatky 
ulic Novosibřinská x Zbyslavská, kde se nebezpečně propadla komunikace v místě 
objíždění středového ostrůvku u přechodu pro chodce. V tomto místě se nebezpečně 
nakláněly kamiony. 
Paní Slabochová upozornila, že v tomto místě je opět nakloněn středový pilíř – patník. 
 
Dále pan Tumpach požádal o zaslání zápisů z jednání KŽP ze dne 4.5.  a  8.6. 2011. 
Zajistí paní Slabochová 
 

4. EVIDENCE  CEST 
Evidence cest  povinná dle § 63 zákona č. 114/1992 na mapce je již hotova. 
Překlápění této evidence do tabulky s popisem a parcelními čísly pokračuje. – úkol 
trvá 
Zajistí paní Slabochová 
 
Jižní cesty - je nutno zajistit návaznost těchto cest na MČ Běchovice,  MČ Koloděje 
a obec Sibřinu. Nejvhodnější bude oslovit starosty.  
Evidence jižních cest do tabulky bude dokončena. Dále budeme pokračovat 
navrženým projektem na „rekreační okruh“ s návazností na sousední MČ a obce.  
 
 
 
 

5. REKLAMNÍ TABULE 
TSK – pan Tumpach informoval, že nepovolené reklamy byly odstraněny. Na dotaz 
komise na reklamu „podlahy“ sdělil, že prověří, z jakého důvodu tato reklama 
odstraněna nebyla. 
 
Komise jednala o možnostech zřízení „míst pro reklamu“, která by nabídla inzerentům 
jak náhražku zrušených reklam a která by zapadala do celkového konceptu „ 
okrašlování“ MČ. 
Paní Kosová se nabídla, že se poohlédne po jiných MČ a obcích jak mají tyto věci 
řešeny a na základě svých zjištění připraví podklady s body, které by bylo možno 
zahrnout pod kapitolu „okrašlování“.  – zajistí paní Kosová 

 
6. PŘÍRODNÍ REZERVACE, plán pé če 

Komise projednala připomínky členů komise, připomínky zmiňované na minulých 
zasedáních doplnila o požadavek  na rozšíření rezervace na celý Klánovický les na 
území hl.m.Prahy a o připomínky, písemně předané paní Kozákovou. Dále projednala 



panem starostou navrženou možnost konečného zpracování připomínek panem  JUDr. 
Petrem Svobodou.  S tímto návrhem souhlasili všichni přítomní členové KŽP, stejně 
tak s projednanými připomínkami. 
Dále byl vznesen návrh, aby byl přírodní rezervací celý Klánovický les, tedy i jeho 
části za hranicí   hl.m. Prahy. Komise zváží možnosti oslovení okolních obcí s tímto 
návrhem.  
KŽP předloží RMČ následující návrh usnesení. 
 
Komise životního prostředí doporučuje RMČ poskytnout shromážděné připomínky 
k Plánu péče o přírodní rezervaci Klánovický les panu JUDr. Petru Svobodovi ke 
zpracování stanoviska.  
 
Shromážděné připomínky zpracuje jako přílohu k materiálu předkládaného RMČ paní 
Kazdová,  do jednání RMČ předloží paní Kozáková po odsouhlasení panem 
Hartmanem. 
termín odevzdání připomínek na MHMP –  27.6.2011.  

 
 

7. HNOJIŠTĚ POD SKALKOU, závory na přístupové cesty 
Komise byla informována o odstranění zbytků hnojiště. Dále byla informována, že 
závory obzvláště ze strany ulice Ježovická je možno řešit po dosadbě stromořadí, 
neboť v současné době by se musely umístit po cestě dále do polí. Při umístění na kraji 
polní cesty by neměly význam – každý by je objel polem. Paní Kozáková a paní 
Slabochová navrhují  provést dosadbu stromků. 
Závory či zábrany – úkol pokračuje 
 
 

8. Komise byla upozorněna na skládku na kraji lesa proti vjezdu na hřiště v ulici 
Čentické. Paní Slabochová přislíbila, že požádá o uklizení pracovní četu ÚMČ. Zajistí 
paní Slabochová 
 
 

9. PŘIPOMÍNKY  K  LHP 
Komise se seznámila se Zprávou pro základní šetření LHP, s výchozími podklady pro 
návrh nového LHP.  Projednala možnosti  ochránit les a jeho rekreační využití v rámci 
připomínkování LHP a shodla se na následujících připomínkách, které doporučí RMČ 
ke schválení. 

 
V zásadě souhlasíme se „Zprávou pro základní šetření LHP“ a doplňujeme tyto 
připomínky: 
1. požadujeme  navracení původních dřevin do Klánovického lesa v rámci osazování 

holin 
2. požadujeme zmenšit holiny v části lesa, kde není zvláště chráněné území na 0,5 ha 
3. požadujeme zmenšit holiny v části lesa, kde je zvláště chráněné území na 0,2 ha 
4. požadujeme vyloučit z těžebních prací těžkou techniku 
5. do bodu 8 - Podklady pro tvorbu LHP, podbodu 8.1.4.1 – Funkce ochrany přírody,  

žádáme doplnit následující: Klánovický les je lesem zvláštního určení, se zvýšenou 
rekreační funkcí, sítí rekreačních a naučných cest a odpočinkových míst. Proto 
požadujeme aby LHP respektoval síť cest  naučných i rekreačních, aby nebyly 



těžební činností poškozeny. Dále požadujeme předložit k připomínkování lesní 
mapu se sítí lesních cest, které zajišťují rekreační funkci Klánovického lesa 

6. s ohledem na zvláštní funkci lesa požadujeme snížit maximální celkovou výši 
těžeb. 

 
Do RMČ předloží paní Kozáková po schválení panem Hartmanem. 
 
 

10. Dopravní značka B1 – zákaz vjezdu – na počátku lesní cesty na Úvaly proti restauraci 
Smolík - paní Kozáková informovala, že úprava ( osazení doplňkové tabulky) byla 
projednána, schválena a OMI bylo požádáno o osazení. V současné době je  tato 
dopravní značka  doplněna dodatkovou tabulkou povolující vjezd cyklistů. – úkol 
splněn. 
 
 

11. Členové a tajemník KŽP 
Paní Slabochová informovala komisi, že RMČ předložila návrh jmenování  pana 
MVDr. Miloslava Hoda, pana Pavla Švejnohu  členy komise a  paní Slabochovou 
tajemnicí této komise. RMČ návrh přijala a členy i tajemnici jmenovala. 
 
 

12. Prameniště Běchovického potoka 
Podklady členům komise poslal e-mailem pan Bureš. 
Paní Kozáková informovala, že v pátek 10.6.2011 v 11:00 proběhne schůzka se 
zástupci  povodí Vltavy na místě prameniště v ulici Zaříčanské. Zde budou projednány 
další možné kroky. 
Záměr byl konzultován s Ing. Kárneckým, možno ho pozvat na žářijové jednání 
komise – zajistí paní Kozáková. 
Pan Švejnoha podal návrh na změnu jména, respektive pojmenování části  potoka na 
k.ú. Újezd nad Lesy  „ Újezdský potok“ a to od pramenů až po soutok s Blatovským 
potokem. Nad vhodností návrhu na přejmenováni proběhla diskuse ve které 
převažovala podpora přejmenování, nepanovala však jednomyslná shoda.  
 
 
Příští zasedání se uskuteční 27.6.2011, v pondělí, od 16:00 ve velké 
zasedací místnosti ( ověřeno 20.6.2011). 
Zasedání KŽP po prázdninách bude ve středu 7.9.2011 v 16 hod zatím ve velké 
zasedací místnosti. 
 
Zapsala Slabochová Dana 


